
PROTOKÓŁ NR 94/2023

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 
Gminy Dąbrówka, które odbyło się w dniu 22 września 2023 roku.
Posiedzenie trwało: 11.05 -  13.30

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1. Marcinkiewicz Andrzej - przewodniczący komisji,
2. Kuśkowska Helena - członek komisji,
3. Rasiński Tomasz - członek komisji,
4. Kłębek Krzysztof - członek komisji,
5. Bielecki Kamil - członek komisji,
6. Rosa Andrzej - członek komisji, 

oraz
• Pani Agnieszka Gryglas - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
• Pani Beata Brzezińska - Sekretarz Gminy,
• Pan Grzegorz Skłodowski -  Skarbnik Gminy Dąbrówka,
• Pani Marta Jasińska - Kierownik Referatu Księgowości, Budżetu i Podatków,
• Pan Rafał Roguski - Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,
• Pani Anna Dobczyńska - Inspektor ds. ochrony środowiska,
• Pani Karolina Prywałow -  Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Dąbrówce,
• Pani Elżbieta Sadowska -  Sekretarz OSP Zaścienie,
• Sołtysi,
• Mieszkańcy Gminy Dąbrówka.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Andrzej Marcinkiewicz, powitał zebranych 
i poinformował, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:
Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawy bieżące.
4. Sprawy różne,
5. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.

Pan Andrzej Marcinkiewicz przedstawił porządek obrad oraz poinformował 
o rozpatrzeniu pism, które wpłynęły do komisji.

Ad. 3 Sprawy bieżące.
Głos zabrała Pani Elżbieta Sadowska przedstawiając wniosek z OSP Zaścienie 
dotyczący udzielenia pożyczki na realizację zadania projektowego. OSP Zaścienie 
złożyło wniosek do LGD ZZ o refundację zadania dotyczącego tworzenia
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pielęgnowania kultury i tożsamości lokalnego środowiska mającego na celu 
aktywizację lokalnej społeczności.

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 
Gminy Dąbrówka podał pod głosowanie wniosek o udzielenie pożyczki dla OSP 
Zaścienie na sfinansowanie zadania.
Wynik głosowania:

6 głosów „za”,
0 głosy „przeciw”

0 głosy „wstrzymuję się”, 
przy obecności 6 radnych

Glos zabrał Pan Andrzej Rosa kolejny raz przedstawiając wniosek o remont świetlicy 
w OSP Kołaków: Pozyskane środki:

• 140,000 zł. - Urząd Marszałkowski,
• 15,000 zł. - Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 

Gminy Dąbrówka,
• 10,000 zł. - fundusz sołecki,
• 10,000 zł. - środki prywatne 

Łączny koszt zadania 170, 000 zł.

Pani Marta Jaśińska szczegółowo przedstawiła wydatki jakie gmina Dąbrówka musi 
ponieść do końca roku. Ponadto przedstawiła planowane kwoty spłaty kredytu na 
przyszłe lata.

Pan Rafał Roguski przedstawił warunki umowy zadania „Rozbudowy Publicznej Szkoły 
Podstawowej im Adeli Goszczyńskiej we Wszeborach”.
Został również poruszony temat dodatkowych faktur od wykonawcy za remont 
Publicznej Szkoły Podstawowej im. Adeli Goszczyńskiej we Wszeborach.
Członkowie komisji zasugerowali, aby złożyć odwołanie do waloryzacji faktur.

Pani Marta Jasińska poinformowała, że faktury bez podpiętych i podpisanych 
zamówień nie będą realizowane. Najpierw podpis skarbnika na zamówieniu, później 
złożenie faktury.

Przewodniczący posiedzenia komisji poddał pod głosowanie wniosek o sfinansowanie 
remontu świetlicy, w miarę możliwości finansowej.

Wynik głosowania:
6 głosów „za”,

0 głosy „przeciw”
0 głosy „wstrzymuję się”, 
przy obecności 6 radnych
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Ad. 4 Sprawy różne

Pan Andrzej Marcinkiewicz zadał pytanie w sprawie garażowania autokaru szkolnego. 
Odpowiedzi udzieliła Pani Karolina Prywałow -  autokar szkolny garażowany jest 
u kierowcy autokaru.

Przewodniczący posiedzenia komisji poddał pod głosowanie wniosek o garażowanie 
autokaru szkolnego na terenie PSZOK.

Wynik głosowania:
6 głosów „za”,

0 głosy „przeciw”
0 głosy „wstrzymuję się”, 
przy obecności 6 radnych

Następnie zadano pytanie dotyczące wykonania nasadzenia drzew na kwotę 
25,480,78 zł.
Odpowiedzi udzieliła Pani Anna Dobczyńska -  faktura dotycząca nasadzeń 
zastępczych dot. zakupu drzew , krzewów i materiałów niezbędnych do ich 
nasadzenia została opłacona z umorzenia pożyczki. Sprawę prowadzi Referat 
Inwestycji i Rozwoju.
Nasadzenia drzew dokonano:

• Trojany -  wierzba płacząca 3 szt.
• Publicznej Szkoły Podstawowej im. Adeli Goszczyńskiej we Wszeborach -śliwa 

wiśniowa 3 szt., cis -  3 szt. magnolia -  1 szt.
• Plac zabaw w Dąbrówce -  10 szt.
• Plac przy Urzędzie 9przy boisku do siatkówki: wiśnia osobliwa 35 szt, berberys 

zielony 180 szt, hortensja bukietowa 72 szt, miskant chiński 36 szt.

Pan Krzysztof Kłębek zabrał głos w sprawie oświetlenia ulicznego w Zaścieniach.

Ad. 5 Zakończenie posiedzenia

Następnie Przewodniczący Komisji -  Andrzej Marcinkiewicz, mając na uwadze brak 
chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 
posiedzenia, zakończył posiedzenie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 
Publicznego Rady Gminy Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.
Lp. Nazwisko i Imię Podpis
1. Marcinkiewicz Andrzej
2. Rasiński Tomasz
3. Kłębek Krzysztof lii
4. Kuśkowska Helena Wtk
5. Bielecki Kamil
6. Rosa Andrzej
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